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Skolebestyrelsesmøde 

Referat 
Mødedato: 18.08.21 Mødetid: 17:00 – 19.30  Mødested: Bugtskolen 

 

Indkaldte: Forældrerepræsentanter Dion Rønne (formand)  
Lars Peters 
Helle Pedersen  
Bettina Langbjerg 

Ledelsesrepræsentanter Henrik Jørgensen (skoleleder) 
Tina Bjerregaard (pæd. leder) 
Jens Ejlertsen (pæd. Leder) 
Niels Jørgen Jensen (pæd. leder) 

Personalerepræsentanter Heidi Steen Jensen (Medrep. BGS) 
Kim Nibe Nielsen (TR for pædagoger KMG) 
Gitte Barimani (TR for lærerne KMG) 

 Ekstraordinært inviteret  

Ordstyrer: Dion Rønne Referent: Tina Bjerregaard 

Afbud: Helle Pedersen  
Bettina Langbjerg 
Lars Peters 

Fraværende:  

Næste møde: 150921 Sted: Kirkemosegaard 

 

Skoleår 21/22 - 1 • Velkommen til et nyt skoleår ☺ 

 
17:00 
5 min 

 Dion byder velkommen tilbage fra en velfortjent og forhåbentligt god ferie.  

To-Do/Opfølgning>  

Skoleår 21/22 - 2 Meddelelser (gensidig orientering) 
• Bestyrelsesformanden 
• Medarbejdere 
• Ledelse 

o Medarbejder (tilgang/afgang) 
o Elever (tilgang/afgang) 

17:05 
30 min 

 Dion beretter omkring næste Skolerådsmøde er 24/8 og deres arbejde i 
forbindelse hermed: Dagsorden er kommet sent ud (17/8) og 
dagsordenshovedpunkter er: 
- Daginstitution i Greve Midt (40 min) 
- Budget 2022-25 (35 min) 
- Orientering fra administrationen om skolevæsenets fælles 
udviklingsseminar (10 min) 
 
Formænd i skolerådet har skrevet en del frem og tilbage.  
Her kommer nogle eksempler på hvad formændene på de andre skoler bl.a. 
nævner: 
- Forklaring på hvorfor dagsinstitutionsbyggeri er på Skolerådets (skolerådet) 
dagsorden: kan give stor negativ betydning for f.eks. Holmeagerskolen 
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- Inklusionsmidlerne er der aldrig blevet fulgt op på, fra administrationens 
side. Det har været nævnt i tidl. ref. som ønske. 
- Ny kommuneplan under udarbejdelse > Formænd spørger: Vil der være et 
afsnit om det gode børneliv? 
- Skolerne har fokus på: budget, lejrture, inklusionsmidler og timeantal. 
Hvorfor er det ikke et fælles fokus også i Skolerådet? 
- Formænd savner opdatering på hvordan pengene fordeles, og hvordan den 
demografiske fremskrivning ser ud for antal elever ved skolerne. (der er 
røster der mener at kommunes demografi-fremskrivning har sat antal 
skoleelever i Greve ALT for lavt.) 
 
KMG har oplevet nogle gode og lærerige opstartsdage for personalet med 
god stemning. Eleverne er også kommet godt for start med et godt 
fremmøde. Der er allerede gang i ugentlig erhvervspraktik for 7. 8. og 9. 
klasserne. De 2 mellemtrinsklasser har været afsted på en god opstartsdag. 
Indskolingens eleverne er også kommet godt i gang, og er gode til at lege 
sammen.  
Bugtskolen har startet en del nye børn op efter ferien særligt i vores 
indskolingsklasser. Vi er godt på vej i uge 2 nu, og der er glade børn og 
voksne. Vi havde en fantastisk fælles første skoledag samlet på legepladsen 
med fællessang ☺  

To-Do/Opfølgning>  

Skoleår 21/22 - 3 • Kommunens budget 2022-2025  17:35 
15 min 

 https://www.greve.dk/media/32246/9-bruttoanlaegsforslag.pdf 
Effektiviserings- og besparelsesforslag til budgettet gennemgås.  
I Udvidelsesforslag kan nævnes at vi er nævnt i ”Daglig gulvvask i 
institutioner” samt i bruttoanlægsforslag ”Midlertidige løsninger til 
specialiserede område”.  

To-Do/Opfølgning>  
Skoleår 21/22 - 4 Fordele og ulemper ved at forældrene har afleveret/hentet 

børn udenfor skolen. 
Hvad gør vi fremover? 

17:50 
15 min 

 Ledelsen ønsker at ordningen køres som et forsøg på Bugtskolen i 
indeværende skoleår, og evalueres på SB6.  
Det er fortsat vigtigt at holde fokus på at vigtige informationer ikke går 
tabt ved denne ordning.  

To-Do/Opfølgning>  
 Hente mad frem og spise 
Skoleår 21/22 - 5 • Forberedelse af de kommende fælles forældremøder på 

hver af de 2 skoler. 

18:05 
30 min 

 Herunder formandens beretning og evt. suppleringsvalg til SB. 
KMG afholder forældremøde d. 26/8 kl. 17-19, og Bugtskolen afholder 
forældremøde d. 9/9 kl.17-19. Invitationen kommer på Aula.  
Input til formandens beretning er afgivet.  

To-Do/Opfølgning> Opfølgning på forældremødet bliver valg til SB.  

https://www.greve.dk/media/32246/9-bruttoanlaegsforslag.pdf
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Skoleår 21/22 - 6 • Princip for undervisningens organisering til godkendelse 
samt placeres på SB’s årshjul ift. Evaluering.  

18:35 
30 min  

 Formålet med princippet er at sikre undervisningens organisering som skal 
skabe rammer, der sikrer hver enkelt elev bedst mulig læring, dannelse og 
trivsel. SB har tilsynspligt med undervisningsprincipper og derfor har vi 
fundet en form hvor det er evalueringsbart og en del af vores årets gang i 
skolebestyrelsen (årshjulet). 
Princippet er vedtaget og godkendt af SB d.d. 

To-Do/Opfølgning> Princippet lægges på skolernes hjemmeside.    

Skoleår 21/22 - 7 Eventuelt – og forberedelse til SB2: 

• Trivsel & Adfærd 
• Politikker og principper 
• Læring & faglig udvikling 

 

19:05 
20 min 

  

To-Do/Opfølgning>  

Skoleår 21/22 - 8 Oplæsning af referat og godkendelse heraf 19:25 
5 min 

 Oplæst og godkendt kl. 19.35  

To-Do/Opfølgning>  

Anden opfølgning: Hvem Hvad 

Overføres til næste 
møde 

  

  

Emner på næste SB  • Trivsel & Adfærd - Om den nationale trivselsmåling 
kan nævnes at alle folkeskoler skal i perioden 22. 
marts – 18. juni 2021 gennemføre den nationale 
trivselsmåling blandt eleverne. 
• Politikker og principper – SB’s tilsynspligt med 
principperne og nedslagspunkter.  
• Læring & faglig udvikling - SB’s tilsynspligt med 
principperne samt placering på vores årshjul.  

   

   

 


